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Buslijnen van en naar Lubbeek  -  Geschrapte ritten

In de afgelopen periode heeft De Lijn verschillende ritten moeten schrappen. Reizigers zijn 
daardoor in de kou blijven staan omdat hun bus niet kwam opdagen. Oorzaken zijn een 
algemeen tekort aan chauffeurs en corona die voor extra uitval van chauffeurs zorgt.

Een probleem dat men ook in de gemeente Lubbeek heeft opgemerkt.

1. Hoeveel en welke ritten van en naar de gemeente Lubbeek werden in de periode 2019, 
2020 en 2021 geschrapt? Indien mogelijk graag een overzicht per kwartaal.

2. Hoeveel klachten kreeg De Lijn over deze geschrapte ritten voor die periode? Met 
eveneens graag een overzicht per kwartaal?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 761 van 1 februari 2022
van KARIN BROUWERS

1. Hiervoor verwijzen we naar de antwoorden op schriftelijke vragen die betrekking 
hadden op de buslijnen van Lubbeek:

 Nummer 330 van 23 november 2021 ingediend door de heer Arnout Coel
 Nummer 371 van 29 november 2021 ingediend door mevrouw Ann De 

Martelaer

2. Onderstaande tabel toont het aantal klachten over lijnen die de gemeente Lubbeek 
bedienen:

 
2019 Kwrt1 47
2019 Kwrt2 27
2019 Kwrt3 58
2019 Kwrt4 121
2020 Kwrt1 37
2020 Kwrt2 0
2020 Kwrt3 35
2020 Kwrt4 13
2021 Kwrt1 12
2021 Kwrt2 11
2021 Kwrt3 54
2021 Kwrt4 147
2022 Kwrt1 13


